
Waarom moeten er gezonde gebouwen 
komen?

Omdat het personeel van bedrijven het belangrijkste 
onderdeel van het hele bedrijf zijn, vanwege haar 
kennis.

Waarom staan er te weinig gezonde 
gebouwen?

Architecten vinden een mooi gebouw nog steeds 
belangrijker dan een gezond gebouw.
Er is nog te weinig bekend hoe materialen op elkaar 
reageren en wie hiervoor verantwoordelijk is.

Hoe kunnen ze toch worden gebouwd?

Stel een ambassadeur voor gezonde gebouwen aan.
Stel voor ieder gebouw één verantwoordelijke, een 
coach, aan
Denk meer in langere termijnen.

Wat maakt het lastig?

In tegenstelling tot energie is gezondheid lastig aan 
prestaties te koppelen.
Ook is het moeilijk om comfort te omschrijven.
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